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a r m a n m e l i . i r

 لباس ژیمناستیک  زنان 
مجوز نگرفته است

ایسنا: خبری مبنی  بر تایید لباس ژیمناستیک 
زنان ایران برای حضور در مسابقات جهانی بر 
خروجی سایت فدراسیون ژیمناستیک و کانال 
وزارت ورزش قرار گرفت، اما این خبر بعداز چند 
ساعت حذف شد که همین موضوع ابهاماتی را در 
مورد تایید یا عدم تایید لباس مطرح کرد. مهین 
فرهادی زاد، معاون توسعه ورزش زنان وزارت 
ورزش و جوانان در مورد وضعیت تایید لباس 
دختران ژیمناستیک گفت: خانم اینچه درگاهی 
)رئیس فدراسیون ژیمناستیک( زحمت زیادی 
کشیده و در رابطه  با ژیمناستیک برای همه در 
جلسات ما هم شرکت کرده است. ژیمناستیک 
برای همه ورزشی است که در آن تعدادی از 
دختران ورزشکار حرکات بسیار ساده ای را انجام 
می دهند. او افزود: ژیمناستیک حرکات متفاوتی 
دارد که نمی توانیم لباس واحدی را تایید کنیم و 
هر مسابقه سناریو و داستان متفاوتی دارد، بنابراین 
قرار شد چند ماه قبل از هر مسابقه، سناریو آن را 
تعریف و ما براساس آن در مورد لباس نظر بدهیم. 
از آنجایی که خانم درگاهی علاقه مند است و برای 
ژیمناستیک تلاش می کند، شاید روابط عمومی 
این حس را داشته که لباس تایید شده است. او در 
پاسخ به این سوال که آیا لباس زنان برای حضور 
در مسابقات جهانی آکروژیم تایید نشده؟ گفت: 
آکروژیم در واقع آکروباتیک ژیمناستیک است و 

اصلا مجوز داده نشده است.

خارج ازمستطیل سبز

 تهدید »تراکتور« و »خطیبی« 
از سوی باشگاه »آلومینیوم«

باشگاه آلومینیوم اراک درباره جدایی 
رسول خطیبی از این باشگاه و وضعیت 
فعلی آلومینیوم سازان، بیانیه ای به شرح 
زیر منتشر کرد: »بدینوسیله به استحضار 
هواداران فهیم و پرشور باشگاه فرهنگی، 
ورزشی آلومینیوم اراک می رساند؛ جدایی 
رسول خطیبی سرمربی تیم فوتبال آلومینیوم 
بدون هماهنگی با مدیرعامل و اعضای محترم 
هیات مدیره بوده و باشگاه هیچ اطلاعی از 
مذاکره وی با باشگاه تراکتور تبریز نداشته 
است و چنانچه مکاتبه ای از باشگاه مذکور و 
استعفای کتبی ایشان واصل نگردد، موضوع 
از طریق فدراسیون فوتبال موردپیگیری قرار 
خواهد گرفت و برای استیفای حقوق باشگاه 
در حوزه انتقال سرمربی به تراکتور تبریز، 
کوتاه نخواهیم آمد. همچنین با پرداخت 25 
درصد دیگر از قرارداد بازیکنان و کادرفنی و 
رسیدن دریافتی ها به 50 درصد، هیچیک از 
بازیکنان و کادرفنی بدون دریافت رضایتنامه، 
اجازه خروج از تیم را نداشته و امکان فسخ داده 
نخواهد شد. در همین راستا؛ با توجه به جلسه 
اضطراری اعضای محترم هیات مدیره باشگاه، 
مقرر شد که هدایت فنی تیم تا تعیین تکلیف 
وضع موجود، با حمید عبداللهی دستیار اول 
رسول خطیبی باشد. در پایان از هواداران 
مشتاق و مردم ورزش دوست استان مرکزی 
و کلانشهر اراک تقاضا می شود بدون توجه 
به شایعات، حمایت همه جانبه خود را از تیم 
ادامه دهند و مطمئنا با وفاق و همدلی، روند 
موفقیت های تیم در نیم فصل دوم نیز تداوم 

خواهد داشت.« 

خـــبر

د یـــد گــاه

گفته شده »علی کریمی« در برنامه مناظره رسانه ملی حاضر نشد. 
هرکسی حق انتخاب و تصمیم گیری دارد و شاید پخش شدن برنامه 
به صورت ضبط شده دلیل انصراف علی کریمی بوده، اگرچه او گفته بود 
برنامه فرمایشی است. البته او در صحبت هایش گفته که حرف هایش 
را زده و انتقاداتش را گفته است، ولی این برنامه برای اعلام دیدگاه های 
نامزدها بود و با انتقاد یکسان نیست. با این حال علی کریمی ترجیح 
داد که در این مناظره انتخاباتی شرکت نکند و هرکسی صلاح کارش 
را بهتر می داند. به نظرم علی کریمی انتخابات فدراسیون فوتبال را 
جدی نگرفته و به دنبال موفقیت نیست، با این حال افراد دیگری که 
حضور یافتند قطعا برنامه هایی برای ارائه داشتند. اگرچه من مطمئنم 
با انتخاب یکی از اشخاص علی کریمی، کیومرث هاشمی، مصطفی 
آجرلو و شهاب الدین عزیزی خادم که نامزدهای تصدی پست ریاست 
فدراسیون هستند، هیچ اتفاقی نمی افتد و هیچ یک از آنها نمی توانند 
تغییر محسوس و تحول مهمی را در فوتبال کشور ایجاد کنند.  فوتبال 
ورزشی است که محبوبیت زیادی در دنیا دارد و اتفاقات سیاسی، 
فرهنگی، مذهبی، اقتصادی و اجتماعی در آن جاری و ساری است. 
نه تنها در ایران بلکه در تمام دنیا به این شکل است. مسلما افرادی که 
برای تصدی پست ریاست نامزد شده اند عملکردی که در گذشته 
داشته اند و این عملکرد گویای آن است که امکان تغییرات مثبت 
در فوتبال ایران از سوی آنها چندان زیاد نیست. کارنامه هر نامزد 
مشخص است و به خوبی می توان از روی آن تشخیص داد که این فرد 
در صورت انتخاب چه کارهایی انجام می دهد. برخی ها  معتقدند اگر 
رئیس فیفا هم به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال ایران انتخاب شود، 
به خاطر دریافت نکردن حق پخش تلویزیونی نمی تواند موفقیت بزرگی 
را رقم بزند. برخی افراد معتقدند حق پخش تلویزیونی ۷0 درصد از 
درآمدهای فدراسیون هاست، عده ای ۸0 درصد و تعدادی ۶0 درصد 
عنوان می کنند. من نمی دانم این آمارهای متناقض و متناوب از کجا 
به دست آمده است. افرادی که این حرف ها را می زنند و ادعای زیادی 
دارند، فوتبال و راه های درآمدزایی این ورزش را نمی شناسند. نوع 
تقسیم پول حق پخش تلویزیونی در دنیا متفاوت است و میانگین های 
جهانی بین ۴0 تا ۴5 درصد درآمدهای فدراسیون ها را تشکیل 
می دهد.  کسانی که به دنبال حق پخش تلویزیونی هستند، با مابقی 
درآمدزایی فوتبال چه کرده اند؟ تبلیغات محیطی، بلیت  فروشی، حق  
کپی رایت، تنوعات دیگری در درآمدزایی و... وجود دارد که توضیحی 
در خصوص خرج کردن این درآمدها داده نشده است. مگر قرارداد 
تبلیغات محیطی از 50 میلیارد تومان به ۱۶0 میلیارد تومان نرسید؟ 
چرا گزارشی در مورد نحوه خرج این درآمد داده نشده است؟ جز اینکه 
حاتم طائی بودند و قراردادها را تعلیق کردند. بعداز آن هم مساله 

نگرفتن حق پخش تلویزیونی را به میان آوردند.

»کریمی« انتخابات را جدی نگرفته است

    قرارداد
پیمان بابایی، مهاجم 27 سالــه تــبــریــزی پس از 
کش وقوس های بسیار سرانجام با مسئولان تراکتور به توافق 
رسیده و با این تیم قرارداد امضا کرد. بابایی بلافاصله بعداز 
پیوستن به تراکتور در محل تمرین تیم واقع در مجموعه 

ورزشی بنیان دیزل حضور یافت.

            پیام ننه  علی
بهنام ابوالقاسم پور نوشت: » پیــام نـــنه علی به 
دوستداران علی و مردم خوبمون: ممنون از همه که برای 
علی سنگ تمام گذاشتند. تشکر می کنم از همه مردم 
خوبمون. برای علی و مهرداد زیارت عاشورا بخوانید. 

انشاءا... سر فرصت از تمام مردم قدردانی می کنم.«

        نماینده  بازیکنان 
ستاره پرسپولیس در مجمع انتخاباتی هیات فوتبال 
تهران حضور پیدا نکرد. مشخص بود که سیامک نعمتی 
بازیکن پرسپولیس به عنوان نماینده بازیکنان در مجمع 
انتخاباتی هیات فوتبال تهران حق رای دارد اما این 

بازیکن در مجمع حضور نیافت. 

ت
شــ

س نو
عک

در این روزها شایعه تغییر در کادرفنی استقلال 
مطرح شده است. محمدرضا مهرانپور بازیکن 

سابق استقلال در این خصوص صحبت کرد. 
 نــظر شما درباره تغییر کادرفنی استقلال 

چیست؟
 برخی مشکلات در تیم وجود دارد و از طرف 
محمود فکری هم نپذیرفتن ایرادات از سویی 
دیگر عجول بودن هواداران و مسائلی از این دست 
باعث شده تا استقلال نتواند نتایج موردنظرش را 
کسب کند. امیر قلعه نویی، فرهاد مجیدی، علی 
منصوریان و پرویز مظلومی امتحان خود را در 
استقلال پس داده اند و به نظرم حالا که به محمود 
فکری اعتماد شده بهتر است به او یک فصل 
فرصت دهند. خوشبختانه استقلال در کورس 
قهرمانی قرار دارد و مدیرعامل و هیات مدیره 
باشگاه استقلال باید به سرمربی تیم و کادرفنی 

او کمک کنند.
 محمود فکری به اعــتقاد کــارشناسان 
برخورد مناسبی بــا انــتقادهای منصفانه 

نداشته است!
 من معتقدم هر برخوردی که از سوی افراد رخ 
می دهد، بازتاب اجتماعی مشخصی دارد. محمود 
فکری وقتی که آسیب های تیمش را به خوبی 
شناسایی نکرده و در راستای رفع ایرادات گام 
برنداشته، مسلما با انتقاداتی روبه رو شده است. 
وقتی عموم پیشکسوتان از عملکرد او انتقاد 
می کنند، بدون تردید با وی زاویه و اختلاف ندارند 
و بهتر است فکری تفکیک درستی از این موضوع 
داشته باشد. فکری باید جایگاهی که در آن قرار 
گرفته را به درستی درک کند. وقتی مربیان درجه 
سه و چهار اروپا در ایران موفق می شوند، پس چرا 
مربیان ایرانی بخواهند این اجازه را به خارجی ها 

بدهند.

گفــت و گــو

آرمان ملی: از دست رفتن صدرنشینی استقلال و شکست مقابل 
سپاهان باعث شده تا صحبت هایی در خصوص اولتیماتوم به »محمود 
فکری« از سوی باشگاه مطرح شود. ضمن اینکه نام فرهاد مجیدی 
به عنوان گزینه جایگزین روی زبان ها بیفتد که البته واکنش باشگاه 

را به دنبال داشت! 
  وضعیت کادرفنی 

اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال تهران، با گذشت یک هفته از 
پایان مسابقات لیگ بیستم در نیم فصل اول تشکیل جلسه دادند. تیم 
استقلال تهران با هدایت محمود فکری وارد مسابقات فصل جاری 
لیگ برتر فوتبال شد و با هدایت این سرمربی تا پایان نیم فصل اول 
با کسب ۷ پیروزی، 5 تساوی و 3 شکست 2۶ امتیاز به دست آورد و 
تیمش پایین تر از پرسپولیس و سپاهان در رده سوم جدول رده بندی 
جای گرفت. ایستادن تیم فکری در رده سوم جدول رده بندی در کنار 
انتقاداتی که از نحوه عملکرد این تیم صورت می گرفت تا جایی پیش 
رفت که هواداران در محل تمرینات هفته گذشته این تیم حضور پیدا 
می کردند و خواستار جدایی از این سرمربی شدند! »ایلنا« نوشت: 
اعتراض هواداران واکنش اعضای هیات مدیره را به دنبال داشت که برای 
چند روز گفته می شد قصد تشکیل جلسه حضوری را داشتند اما نتیجه 
نمی یافت تا اینکه روز شنبه درخصوص مسائل مهم باشگاه از جمله ادامه 
همکاری با کادرفنی بحث و گفت وگو شد. در این جلسه پیش از بررسی 
مشکلات مالی بازیکنان و شکایت نیکولای بودوروف، بیشتر درباره 

عملکرد کادرفنی صحبت شد. اعضای هیات مدیره به صورت جمعی و 
واحد با ادامه فعالیت فکری موافق نیستند و در صورت تشکیل جلسه او 
را برکنار خواهند کرد که این گمانه زنی شکل واقعیت به خود نگرفت و 
این سرمربی به کارش ادامه می دهد اما نه به صورت تضمین شده، بلکه 
او باید مقابل انتقادات چالش سختی را تجربه کند. یکی از ایرادات به 
تیم فکری که 5 مربی در کادرفنی او حضور دارند، عدم حضور یک مربی 
بادانش بالا بوده که در جلسه هیات مدیره هم این مساله مورد بحث قرار 
گرفت. صمد مرفاوی، آرش برهانی، حنیف عمران زاده، امیدعلی دفتری 
و علی اصغر قربانعلی پور مربیانی هستند که در کادرفنی استقلال با 
این سرمربی همکاری می کنند، اما قرار شد یک دستیار دیگر به این 
کادر ملحق شود. در این رابطه قرار شده که فکری تصمیم گیری کند 
و احتمالا پیش از بازی هفته شانزدهم برابر مس رفسنجان این دستیار 
معرفی شود. سرمربی آبی ها از این رو جایگاه تضمین شده برای ادامه 
همکاری با تیم را ندارد که طبق مصوبات هیات مدیره باید طی دو 
مسابقه پیش رو ۶ امتیاز کسب کند. فکری در بازی هفته شانزدهم 
برابر مس رفسنجان )بازی خارج از خانه( و در هفته هفدهم برابر فولاد 
خوزستان )بازی خانگی( به میدان خواهد رفت. استقلال در نیم فصل 
اول مسابقات را با برتری برابر مس آغاز کرده بود، اما در خانه فولاد اولین 
شکست فصل را تجربه کرد. اکنون تیم فکری که با صدرجدول رده بندی 
۴ امتیاز فاصله دارد باید دو مسابقه پیش رو را با برتری پشت سر بگذارد 
تا اعتماد دوباره هواداران و مدیران باشگاه را جلب کند. فرهاد مجیدی 

در حال حاضر جدی ترین گزینه جانشین محمود فکری در صورت عدم 
موفقیت طی دو بازی پیش رو است. این سرمربی جوان مورداعتماد 
اعضای کادرفنی است و از بین سایر گزینه ها بیشترین شانس را برای 
بازگشت به نیمکت این تیم دارد. مجیدی طی هفته های اخیر مورد توجه 
دو باشگاه ذوب آهن اصفهان و آلومینیوم اراک قرار داشته اما هنوز پس 
از جدایی در شهریورماه، پس از استقلال تیمی را به عنوان مقصد بعدی 

خود انتخاب نکرده است.
 تکذیبیه  باشگاه

سخنگوی باشگاه استقلال می گوید: هیچ اولتیماتومی به سرمربی 
تیمش داده نشده است. بعداز ظهر دیروز )دوشنبه(، حجت نظری 
سخنگوی باشگاه استقلال، با برگزاری نشستی مجازی، پاسخگوی 
برخی سوالات در خصوص وضعیت و شرایط باشگاه بود. او در ابتدا 
گفت: من خیلی خوشحالم که می توانم باب جدیدی را برای گفت وگو 
با هواداران استقلال باز کنم. این مسیری که امروز آغاز شده است، 
امیدوارم حداقل دو هفته یکبار انجام دهیم تا بتوانیم دغدغه های 
هواداران را رفع کنیم. در کنار اقدامی که باشگاه استقلال انجام 
داده است، بخش خبری باشگاه استقلال در حال شکل گیری است 
و امیدوارم دغدغه های باشگاه استقلال برطرف شود وی در پاسخ به 
این پرسش که  با توجه به جلسه اخیر هیات مدیره، گفته می شود که 
باشگاه به آقای فکری برای دو مسابقه آینده فرصت دادند و در صورت 
عدم نتیجه گیری ایشان از سمتش برکنار می شود. این موضوع را تایید 
می کنید؟ اظهارکرد: ما هیچ اولتیماتومی به آقای فکری ندادیم و هیچجا 
مطرح نشده که ایشان قرار است تا چند بازی در تیم بماند. هیات مدیره از 
سرمربی خود حمایت می کند و در اینکه آقای فکری چه نتایجی بگیرد، 
بستگی به کادرفنی، بازیکنان و کادر مدیریت دارد و ما تلاش می کنیم 
بهترین نتایج را کسب کنیم. تلاش ما بر این است که از پیشکسوتان، 
مدیران سابق و هواداران استقلال کمک بگیریم و بهترین موفقیت ها و 
نتایج را کسب کنیم. افراد دیگری که در قبلا در باشگاه حضور داشتند، 
این مساله را باید مدنظر داشته باشند که الان افراد دیگری در حال 
مدیریت باشگاه هستند. با وجود همه مشکلاتی در باشگاه وجود دارد، 
اگر اتحاد ما بیشتر شود، می توانیم به صدرجدول برگردیم و قهرمان لیگ 
شویم. نظری در پاسخ به این سوال که آیا درست است که آقای قلعه نویی 
بعداز باخت سنگین از گزینه مربیگری کنار گذاشته شد؟ تصریح کرد: ما 
با توجه به مسائلی که مدنظر داشتیم، بنایی برای جایگزینی آقای فکری 
نداشتیم، برای جایگزین ایشان هم صحبت نشده است. وی در پاسخ 
به این سوال که »آیا استقلال در پنجره نقل وانتقالات فعالیتی خواهد 
داشت«؟، گفت: اینطور نیست. ما تلاش کردیم با بازیکنانی که مدنظر 
آقای فکری بوده است، مذاکره کنیم. این مساله از طرف آقای عبدیان و 
آقای مددی در حال پیگیری است و امیدواریم زحمات دوستان به ثمر 
بنشیند. ما کسی را قرار نیست از جمع خود خارج کنیم و امیدواریم آن 
چیزی که هوادار باتعصب استقلال می خواهد نصیبش شود و قهرمانی 

لیگ برتر را به دست بیاوریم.

محمدرضا   مهرانپور: 
 پیشکسوتان 

با »فکری« زاویه  
ندارند!

فوتبال داخلی
فارس: رسول کربکندی در مورد اینکه گفته می شود 
علی دشتی خواهان جدایی از ذوب آهن اصفهان است، 
اظهارداشت: او علاقه مند به جدایی است و درخواست 
خودش را هم ارائه داده اما باید ببینیم می توانیم بازیکنی 
به عنوان جایگزین برای او پیدا کنیم یا خیر، هنوز به نتیجه 
قطعی در این مورد نرسیده ایم. سخنگوی باشگاه ذوب آهن 
در مورد تقویت این تیم برای نیم فصل دوم عنوان کرد: در 
فوتبال ما جوی ایجاد شده که آدم خنده اش می گیرد. یک 
بازیکن معمولی که خیلی هم برای تیمش بازی نکرده 
و اصلا در ترکیب اصلی نبوده، برای یک نیم فصل 2.5 
میلیارد تومان می خواهد! نمی دانم این مسیر به کجا ختم 
می شود؟ چند باشگاه، چنان قیمت ها را بالا می برند که بقیه 
هیچ کاری نمی توانند انجام بدهند. کربکندی تصریح کرد: 
برخی باشگاه ها طوری در جذب بازیکن پیش می روند و 
قیمت هایی می گذارند که آدم تعجب می کند. بازیکنی که 
قراردادش ۸00-۷00 میلیون بوده الان 5 ، ۸ و یا حتی ۱0 
میلیارد می خواهد! نمی دانم اقتصاد ما خیلی خوب شده یا 
فوتبال ما خیلی پیشرفت کرده؟ به خاطر ممنوعیت جذب 
بازیکن خارجی و با توجه به اینکه بازیکنان خوب داخلی هم 
محدود هستند، هرکس هر چقدر که می خواهد می گوید.  

بین الملل
 به گزارش نشریه اسپورت، لوئیز فیگو یکی از چهر ه های فوتبالی 
است که هرگز نتوانسته درباره مسائل مختلف، چه آنهایی که به او 
و رشته کاری اش مربوط می شود، چه آنهایی که مربوط نمی شود، 
سکوت اختیار کند و همیشه برای ابراز عقیده اش درباره همه چیز 
آماده بوده است، بدون آنکه به عواقب آن فکر کند. نمونه اش هم 
اظهاراتی بود که او درباره تصمیمات اضطراری دولت اسپانیا در 
بحبوحه موج اول شیوع کرونا در این کشور برای تعطیلی اجباری 
برخی مشاغل اتخاذ کرد تا از شیوع این ویروس جلوگیری کند. 
اکنون هم او درباره راهپیمایی هایی که در ایالت کاتالونیا در اعتراض 
به دستگیری خواننده و فعال سیاسی کاتالان، پابلو هاسل صورت 
گرفته اظهارنظر کرده است. در واقع او از این فرصت برای طعنه زدن 
به کاتالان ها و بارسایی ها نهایت استفاده را کرده تا شاید بخشی 
از ابراز انزجار آنها از کاپیتان سابق تیم ملی پرتغال به خاطر انتقال 
جنجالی اش از بارسلونا به رئال مادرید 
را جبران کرده باشد. گویا در جریان 
این تظاهرات عده ای هم به یکی از 
شعب فروشگاه های عرضه تولیدات 
شرکت لوازم و پوشاک ورزشی نایکی 
دستبرد زده اند و همین بهانه ای شده 
است که فیگو دوباره اظهارنظر کند. او 
در صفحه شخصی خود در توئیتر در 
واکنش به این اتفاق به صورت 
طعنه آمیز به کاتالان هایی 
که خواهان برخورداری از 
حق آزادی بیان بوده اند، 
نوشته است: آزادی بیان 
زیباتر است، وقتی که یکی 
از البسه شرکت نایکی را 
به تن داشته باشی!! و بعد 
پلیس  تقصیرات متوجه 

است. شرم آور است. 

امیررضا  واعظ آشتیانی
مدیرعامل سابق استقلال

»شیرازی« انتخاب شد؛ انتقاد تند »نکیسا« در انتخابات 
ابقای  رئیس ابدی هیات فوتبال تهران

آرمان ملی: انتخابات هیات فوتبال استان تهران بعداز 
حدود 2 سال تعویق در حالی برگزار شد که حبیب ا... شیرازی 
بعداز ۱2 سال ریاست این هیات برای یک دوره دیگر نیز 
به عنوان رئیس هیات فوتبال تهران انتخاب شد. نیما نکیسا به  

نتیجه این انتخابات واکنش نشان داد. 
 انتخابات 

انتخابات ریاست هیات فوتبال استان تهران پس از 
حدود 2 سال تعویق، صبح دیروز با اتفاقات عجیب 

و غریب برگزار شد. قبل از شروع انتخابات، هفت 
تن از نامزدهای این انتخابات به علت ایرادهای 
قانونی به نحوه برگزاری این انتخابات، از 
شرکت در انتخابات خودداری کرده و شکایت 
خود را به کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال 

ارسال کردند. »ایسنا« نوشت: با این حال در روز 
انتخابات هم چند تن دیگر انصراف 

خود را اعلام کردند تا در نهایت 
از بین حبیب ا... شیرازی ، نیما 
نکیسا، مهدی طحافچی، 

مهدی ملک آباد، محمد 
محمودی و اسماعیل 

گودرزی، رئیس فعلی این هیات یعنی حبیب ا... ابوالحسن 
شیرازی با 23 رای برای دوره ۴ ساله انتخاب شد. همچنین 

محمد ملک آباد هم ۱2 و نیما نکیسا هم ۹ رای آوردند. 
 اعتراض  نکیسا

نیما نکیسا پس از برگزاری انتخابات هیات فوتبال استان 
تهران حاضر به گفت وگو با رسانه ها نشد. نکیسا هنگام خروج 
از محل برگزاری مجمع انتخابات، در واکنش به نتیجه این 
انتخابات گفت: فوتبال تهران آدم فوتبالی نمی خواهد، 

همه سیاسی! اینها فوتبالی نیستند.
  صحبت های  شیرازی 

... شیرازی بعد از انتخابش به عنوان  حبیب ا
رئیس هیات فوتبال استان تهران اظهار داشت: 
شیوه کار ما به شکلی است که برای سایر 
هیات های فوتبال باید مدنظر قرار 
بگیرد. باید از سیستم 
کاغذبازی خارج شویم 
و با یک موبایل کارها 
به نحو احــسن پیش 
بــرود. وی افــزود: 
فوتبال  برنامه های 

پایه و بانوان را مدنظر قرار می دهیم و با همه رده های لیگ 
تعامل خواهیم داشت. رئیس هیات فوتبال استان تهران 
در خصوص اینکه یک عده در انتخابات به او رای ندادند و 
از عملکرد وی انتقاد دارند گفت: من دست تک تک آنها را 
می بوسم. از آقایان ملک آباد و نکیسا و حتی گودرزی خواهش 
می کنم که بیایند و بنشینند و باهم صحبت کنیم. به نکیسا 
پیشنهاد می دهم که در این مسیر تحول و توسعه در کنار ما 

باشد. 
  نظر  قربانی

پیروز قربانی پس از برگزاری انتخابات هیئت فوتبال 
استان تهران اظهارداشت: به  رغم مسائلی که ما همیشه 
از دور می دیدیم، فضای انتخابات خوب و آرام بود. مربی 
تیم فوتبال سایپا در باره اینکه گفته می شود برگزاری این 
انتخابات یک هفته پیش از برگزاری انتخابات فدراسیون 
فوتبال شائبه برانگیز است، تصریح کرد: من واقعا این مسائل را 
نمی دانم، اما آنچه که در این جلسه دیدم، فضای خوب و آرامی 
بود و موضوع خاصی وجود نداشت. قربانی راجع به اینکه نیما 
نکیسا به عنوان یک فرد فوتبالی در انتخابات هیات فوتبال 
تهران رأی کمی آورد، آیا ممکن است انتخابات فدراسیون 
فوتبال هم به همین شکل باشد، عنوان کرد: اگر می خواهیم 
سیستم ما رو به بهبود برود باید مقداری تغییر کند. در مورد 
اساسنامه و موارد آن اطلاعات تخصصی ندارم، ولی طبیعی 
است کسی که قبلا کارکرده شانس بیشتری نسبت به بقیه 

دارد.

آرمان ملی: انتخابات فدراسیون فوتبال دهم اسفندماه برگزار 
می شود. مصطفی آجورلو، یکی از چهار نامزد ریاست فدراسیون فوتبال 
برنامه خود را برای حضور در انتخابات منتشر کرد که این برنامه در 30 
صفحه در اختیار رسانه ها قرار گرفته است. در برنامه آجورلو ضمن بررسی 
شرایط موجود فوتبال، به اهداف دهگانه افق پیش روی فدراسیون 
فوتبال مدنظر او تا سال ۱۴۱0 پرداخته شده  است. دکتر شهاب الدین 
عزیزی خادم نامزد دیگر ریاست فدراسیون فوتبال نیز برنامه خود را در 
3۶ صفحه تدوین و در اختیار رسانه ها قرار داده است. بازگشت اعتبار 
فوتبال ایران، برنامه محوری و وفاق ملی از مهمترین ارکان برنامه 
پیشنهادی این نامزد فدراسیون فوتبال است. وی در این خصوص طی 

یادداشتی نوشت: »با درود و مهر  به پیشگاه مردم شریف و خانواده بزرگ 
فوتبال ایران! بی شک ابرورزشِ فوتبال راهی به سوی اتحاد، همدلی، 
همراهی و انسجام بوده است . اما  فقدان بینش برنامه محور و دانش بنیان 
باعث شد که در طول چند دهه فوتبال ایران با همه استعدادها، ظرفیت ها 
و  تلاش ها، درخشش جهانی نداشته باشد . از همین روی در فرصت پیش 
آمده برآن شدم تا دین خود را ادا کنم. تقدیر چنان بود تا در آستانه 
سال ۱۴00 در مسیر اقتدار برای بازگشت اعتبار به فوتبال میهنمان، 
خود را در معرض انتخاب اعضای فرهیخته و ارجمند مجمع عمومی 
فدراسیون فوتبال ایران، به عنوان نماینده خانواده بزرگ فوتبال قرار 
دهم. در  مسیر پیش رو معتقدم این افراد نیستند که جایگاه فوتبال را 

ارتقا یا تنزل می دهند، همانا برنامه داشتن و عمل به آن برنامه هاست 
که فردا را می سازد. پس به اتفاق یک گروه متخصص و باتجربه، برنامه 
استراتژیک مدرن و مدونی را تدوین و آماده کرده ایم که برای قضاوت به 
اعضای مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال ایران و  شما عرضه می کنم.  
برنامه محوری و وفاق ملی وعده ای بوده که از آغاز داده بودم و اکنون آن را 
در معرض داوری همگان قرار داده ام،  اکنون که برنامه راهبردی مدیریت 
مهمترین فدراسیون ورزشی کشور را تقدیم می کنم با شما عهدی دوباره 
می بندم که: »در صورت به دست آوردن اعتماد مجمع عمومی فدراسیون 
فوتبال، نه تنها در اجراکردن بندبند این برنامه دریغ نخواهم کرد که تمام 
سعی خود را به کار می گیرم تا موفقیت فوتبال برای تمام هواخواهان ملی 
و باشگاهی، مایه فخر و مباهات باشد.« از همینجا دست یاری به سوی 
یکایک خانواده بزرگ فوتبال دراز می کنم که به قول جناب حافظ 

علیه الرحمه: »آری به اتفاق، جهان می توان گرفت...« 
نامزد ریاست انتخابات فدراسیون فوتبال ایران
شهاب الدین عزیزی خادم

»آجورلو« برنامه 30 صفحه ای ارائه کرد

تاکید »عزیزی خادم« بر برنامه محوری و وفاق ملی

نام »فرهاد مجیدی«   بازهم شنیده شد

اولتیماتوم به »فکری«؟!


